
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 11.02.2016 

Roald Kvamme (A) viste til spørsmåla sine i møtet 14.01.2016, og påpeikte at han bad om skriftleg svar

også på spørsmålet om korleis Skyss kan sikra eit betre samarbeid med transportselskapa i spørsmål knytt 

til arbeidsmiljø og HMS i saker som omfatta begge partar.

Vedtak

Møteprotokollen frå utval for miljø og samferdsel 14.01.2016 vart godkjend med merknaden som er nemnd 

over.


